

To : The Bank of East Asia, Limited ("BEA")
致 : 東亞銀行有限公司 (「東亞銀行」)

Date : _____
日期 : _____

Branch
分行

Service Addition/Deletion for Cyberbanking Account
增加/取消電子網絡銀行賬戶之有關服務

Account Name : _____
賬戶名稱 : _____

Cyberbanking Account Number : _____ Identification Document No. : _____
電子網絡銀行賬戶號碼 : _____ 身份證明文件號碼 : _____

I/We hereby request to add/delete the following service(s) for my/our abovementioned account and agree to be bound by the Cyberbanking Terms and Conditions as announced by BEA from time to time.

本人(等)現謹要求增加/取消上述電子網絡銀行賬戶之服務如下，並同意受東亞銀行現行及不時更改之電子網絡銀行服務條款及細則約束。

1. I/We request and authorise BEA to allow me/us to access the account information and/or give related instructions on my/our following account(s) through various electronic channels of Cyberbanking.

本人(等)要求並授權東亞銀行給予本人(等)透過電子網絡銀行服務所提供之不同電子媒介查閱有關本人(等)下列賬戶類別之賬戶資料及/或發出有關的指示。

		Add 增加	Delete 取消
Account(s) with the Master Trust Scheme/Industry Scheme	集成信託計劃/行業計劃之賬戶	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Mortgage Loan Account(s)	按揭貸款賬戶	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Consumer Loan Account(s)	私人貸款賬戶	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

2. Insurance Policy(ies) 保單資料

I/We request and authorise BEA to allow me/us to access the account information and/or give related instructions on my/our Insurance Policy(ies) through various electronic channels of Cyberbanking.

本人(等)要求並授權東亞銀行給予本人(等)透過電子網絡銀行服務所提供之不同電子媒介查閱有關本人(等)之保單資料及/或發出有關的指示。

Add 增加 Delete 取消

Declaration 聲明

I/We have understood and hereby accept the risk or any potential risk associated or in connection with conducting transactions through different electronic channels. I/We acknowledge and agree to the setting(s) for the service(s) listed above and further agree to observe and be bound by the Terms and Conditions of Cyberbanking and other accounts as appropriate.

本人(等)已明瞭及願意承擔一切因透過不同之電子途徑進行交易而引致之風險或任何潛在風險並同意以上服務之設定及同意遵守及受電子網絡銀行服務及其他有關賬戶之條款及細則約束。

I/We confirm that the Bank may accept the above instruction based on the specimen signature of any of my/our Cyberbanking related account(s) and the acceptance of above instruction by the Bank shall not be considered as change of the specimen signature of my/our Cyberbanking account.

本人(等)確認東亞銀行可根據本人(等)任何一個電子網絡銀行服務相關賬戶簽署式樣接受上述指示，及東亞銀行接受上述指示並不會視為更改本人(等)之電子網絡銀行服務賬戶簽署式樣。

S.V.

Customer's Signature(s) 客戶簽署

(Please use the signature(s) on record at BEA 請用留存東亞銀行記錄之印鑑簽署)